
V ZELENEM LOGU (ŽAL) NIČ NOVEGA!

Sprožena delegatska vprašanja
in zahteva po obravnavi na SML

Slabi trije meseci so minili od našega zapisa o sramoti
in teiavah, s kalerimi se ubadajo krajani KS Zeleni log
ali bolje povedano njihovo že kar nekoliko obupano
vodstvo KS. UpaJi so, da bo slorjen vsak kak spodbuden
korak pa najsi gre samo za eno problematično področje,
saj se vseh naenkrat najbrže res ne da lotiti. A žaJ, je
situacija prav tako žalostna.

Na tokratnetn naSem obisku v tej KS. ki sicer sodi
v mestne KS, pa žal tega imena nikakor ne zasluži, smo si
ogledali pobliže zamaSene kanale in javne poti, ki se
raztezajo tudi po dmžbenem zemljišču. Od Ceste dveh
cesarjev proti i obvoznici so že več desetletij speljani
kanali za meteorno odvodnjavanje, ki potekajo po zem-
ljišču, ki je družbena last in sodi torej v upravljanje in

Zahteve po obravnavi na
skupščini mesta Ljubljane

V zvezi s posegi črnograditeljev na zemlji&u Ljub-
Ijanskih mlckarn (na vprašanje ni bilo zadovoljivega
odgovora) pa tudi sicer, glede »črnih« stanovalcev
odnosno neprijavljenih podnajemnikov ter proble-
mov vode in elcktrike, je delegacija KS Zeleni log za
zbor občin posredovala na zasedanjc tega zbora pet
delegatskih vprašanj z zahlevo. da sc ta problcmati-
ka uvrsti tudi na dnevni red Mestne skupščine, saj
precej služb, ki so pristojne za razreševanje leh pro-
blemov, deluje prav tam.

vzdrževanje družbenopolitične skupnosti. V tem su5netn
obdobju jih je komajda videti, saj so zarašieni domala d_o
svoje zgornje točke, poleg tega pa so tudi primcren
odpadni prostor za ostanke raznoraznega gradbenega
materiala, na njihovih obronkih (v kolikor so še vidni)
stojijo barake, lope, na enem izmed njih pa celo manjši
objekt. Potemtakem so torej izjcmno težko dostopni in
celo ovirani. KS je glede tega že večkrat opozarjala,
a družbcnega nadzora ni bilo od nikoder in stanje je pač
takšno, kot je. To pa pomeni, da bo v primeru deževja to
območje kar precej pod vodo, zaradi neustrezncga kana-
la ob J obvoznici in nepravega zajetja Malega Grabna. ki
poplavlja tam okrog. pa znajo biti težave precej proble-
matičnc. Problematične tudi zato, ker se dobro ve, da to
nasclje nima kanalizacijc. ponckod tudi ni grcznic in
poplavljena voda bo nosila marsikaj. Na kar precejšnje
zahteve vodstva KS bo Hidrotehnik očistil te kanalc,
vendar zatrjuje, da zadnjič, ker je to seveda potrebno
stalno urejevati in temu primerno zagotoviti tudi vir
sredstev, vprašanje pa je, (e je to le izključna skrb
krajevne skupnosti.

V tej KS je kar 86 črnih gradenj, za vsako črno gradnjo

je KS pripravila poroCilo. ki pa ga pristojni ne berejo
preveč radi. S sprejcmom prostorskega dokumenta
- prostorsko ureditvenih pogojev. s čimer se ureja del te
KS.se je sprostila tudi legalnagradnja. Azdi se. da nihče
ni vodil računa o tem, da bo z novtmi gradnjami (da črnih
nc omenjamo), ki se vse vežejo na že obstoječe vodovod-
no in elektrifno omrežje nastalo vrsto težav. ki dnevno
razburjajo krajanc Zelenega loga. To so pomanjkanje
vode in izpadi električnega toka. Kaj storiti? To vpraša-
nje se pojavlja tudi v primeru lokalnih poti, ki rastejo
celo na družbeni zemlji (last Ljubljanskih mlekarn) kot
delo posameznih graditeljev. ki pač morajo urediti dosto-
pe do svojih hiš. O tem je KS že večkrat opozorila
občinski komile za urejanje prostora in varstvo okolja,
a razen dveh dentičnih dopisov, da bo posebna komisija
že lansko jesen obdclala ta problem. nj ničesar storje-
nega.

Kdo nadzoruje pravilnosti izdanega priglasitvenega
dovoljenja za dclo na hiSi? Verjctno inšpckcijska služba!
Žal izgleda. da temu ni tako. ali pa glas o krSitvah ne scže
do njene uprave? Praksa lcpo lcaže. lo si je tnoč ogledati
zelo nazorno, da je na raiun zamenjave oken. vral in
podobnih reči za kar se izdajajo priglasitvena dovoljenja.
zraslo lepo število garaž. lop. barak. mnoge hi5e so
razširile svojo stanovanjsko površino. zaprle sosedom
vhod ali dostop . . .

Koliko krajanov živi v tej KS. je ie vedno uganka.
Zagotovo jih bistveno več kot jih je ali jih bo zapisanih
v volilnih imenikih. Nepreštetih podnajemnikov je
ogromno. lastniki imajo sicer pogodbo za enega podna-
jemnika. ki jo je poirdil občinski upravni organ. a da se
za njo skriva cela družina, to pa ni nihče preverjal.
Poraba elektrike in vode pa je nedvomno mnogo večja,
sc razume. ali ne? Še vedno pa >e v tej KS - oddaljeni le
5 km od mestnega središča zadržujejo ovčarji s tropi
drobnice. Ali je to dovoljeno ali ne, pristojni se še vedno
niso oglasili. odgovora zatorej ni.


